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JEGYZŐKÖNYV  
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. július 30. 
napján 10 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
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- „Napelemes fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat 
intézményeiben” pályázathoz kapcsolódó döntések. 
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Jegyzőkönyv 
 
Készült Kiszombor Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. július 30. 
napján 10 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: Szegvári Ernőné polgármester, Balázs Zoltán képviselő, Börcsökné Balázs 
Márta képviselő, Szekeres Krisztián képviselő, Szirbik Imre képviselő 
 
Összesen: 5 fő 
 
Igazoltan távol van: Bacsa György alpolgármester, Balázs Zoltán képviselő 
 
Összesen: 2 fő 
 
Tanácskozási joggal részt vettek: Tenczerné Bajusz Ilona igazgatási csoportvezető, Szabóné 
Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület tagjait! Jegyző úr 
távollétében az igazgatási csoportvezető lesz jelen a testületi ülésén. Megállapítom, hogy a 
képviselő-testület határozatképes számban jelen van, az ülést megnyitom. Javaslatot teszek a 
napirendre, a meghívó alapján. Van-e más javaslat? Aki egyetért a napirenddel, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 5 igen szavazattal meghozta 143/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: Napirend elfogadása 
 
143/2014.(VII. 30.) KNÖT h. 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2014. július 30-ai 
rendkívüli nyilvános testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
 
NAPIREND: 
1000 
Döntési javaslatok. 
- „Napelemes fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat 
intézményeiben” pályázathoz kapcsolódó döntések. 
 
A határozatról értesül:  
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Irattár 
 
 

1. Napirend 
Döntési javaslatok. 
- „Napelemes fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat 
intézményeiben” pályázathoz kapcsolódó döntések. 
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Előadók: Szegvári Ernőné     Tenczerné Bajusz Ilona 
      polgármester     igazgatási csoportvezető 
 
/A határozati javaslatok a jegyzőkönyv 3. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A napelemes fejlesztések megvalósítására vonatkozó pályázat 
tervezete megjelent. Igyekeztünk, hogy plusz pontszámokat érjünk el, ezért közbeszerzési 
eljárás lefolytatása után megvan a nyertes ajánlattevő, aki majd a napelemes rendszert kiépíti. 
A közbeszerzési eljárás lefolytatása 20 pontot ér. A műszaki tartalom összeállításakor az volt a 
kérésem, hogy megfelelő minőségű napelemet tervezzenek. A pályázati kiírás szerint azok az 
összeghatárok, amelyek pontokat érnek, azok a teljes beruházásra vannak megjelentetve, ha 
ezen a szinten hagyjuk, és még mellette hagyjuk az egyéb költségeket, akkor 0 pontot fog 
érni. 400.000,- Ft nettó költség alatt 10 pontot kap a pályázó, 550.000,- Ft és 580.000,- Ft 
között 4 pontot, 580.000,- Ft és 610.000,- Ft között 3 pontot, 610.000,- Ft és 640.000,- Ft 
között 2 pontot, 640.000,- Ft és 670.000,- Ft között 1 pontot és 670.000,- Ft és 700.000,- Ft 
között 0 pontot. Lefele már nem tudunk menni egy rosszabb minőség felé, mert nem ezt 
hirdettük meg a közbeszerzési eljárásban. Nem is célunk, úgy gondolom, mert akkor mindig a 
problémák jönnének elő. Elmehetnék 700.000,- Ft-ig, de akkor 0 pontot kapunk. Most az 
volna a javaslat, hogy a 640.000,- Ft és a 669.000,- Ft között legyen a nettó költség, hogy 
mégis kapjunk 1 pontot, plusz még kapni fogunk azért, mert addig meglesz a DÉMÁSZ 
hozzájáruló nyilatkozata, az összes szerződést meg tudjuk kötni, lesznek még plusz 
pontszámok. Az egyéb költségeink alakulása, ha nem nyer a pályázat: előzetes audit 400.000,- 
Ft + ÁFA, energetikai tanulmány 350.000,- Ft + ÁFA, pályázatírás 200.000,- Ft + ÁFA, így 
összesen bruttó 1.206.500,- Ft-ot kockáztatunk. Ha nyer a pályázat, ez az összeg elszámolható 
a pályázatban. A közbeszerzési eljárás lebonyolításának díját csak nyertes pályázat esetén kell 
kifizetni, ami 571.500,- Ft. A projektmenedzsment bruttó 635.000,- Ft, a záró energetikai 
audit 127.000,- Ft, a műszaki ellenőrzés 279.400,- Ft és a kommunikáció 38.100,- Ft, ez 
összesen 2.857.500,- Ft, ebből még levonható valamennyi összeg, ami a pályázatban 
elszámolható: 1.397.000,- Ft. A többletigény, ha nyer a pályázat, akkor 1.460.500,- Ft, ha nem 
nyer, 1.206.500,- Ft-ot kell kifizetni. Ha nyer a pályázat és teljes egészében el szeretnénk 
számolni, akkor 0 pontot kapunk. Az a kérdés, hogyan járjunk el ez ügyben? 
 
Gazsi Gábor képviselő: Természetesen a minőség irányába menjünk, előbb-utóbb ezek a 
költségek az áramszámlában megtérülnek.  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: A korábbi testületi ülésen is felmerültek már olyan 
költségek, amit nem lehet a pályázatban elszámolni. Más pályázatnál is volt, hogy ezeket a 
költségeket fel kellett vállalni. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ha csökkentjük a minőséget, akkor új közbeszerzési eljárást 
kellene lefolytatni, ami valahol jogszerűtlen, mert nyertes ajánlattevőt már hirdettünk. Ha nem 
nyer a pályázat, akkor is 1.206.500,- Ft-ot ki kell fizetni, de ezeket a tanulmányokat el kell 
készíttetni, mert anélkül a pályázatot nem lehet beadni. Ha nyer a pályázat, akkor 1.460.500,- 
Ft önkormányzati forrást kell biztosítani. 
 
Szekeres Krisztián képviselő: Meddig érvényes a tanulmány?  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Szerintem felhasználható a következő pályázatnál is, de attól 
is függ, hogy mit ír elő a következő pályázat. Meghatározzák a szempontokat, hogy mi 
alapján kell megcsinálni. Ha abban változtatnak, akkor a tanulmányon is változtatni kell. Az 
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anyagokból kiderült, hogy 36,72 kW az, amit szorozni kell a pontozás értelmében és így 
jönnek ki ezek a számok. Nagyon igyekeztünk, hogy mire kiírják a pályázatot, be tudjuk adni. 
Ha most tárgyalnánk először, akkor is dönthetne úgy a testület, hogy a drágább minőség 
irányába menjünk.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Szerintem mindig az volt a testületre jellemző, hogy a minőséget 
előtérbe helyezte. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Elszámolható lenne úgy, hogy 0 pontot kapunk erre a 
pontozási részre. 
 
Szabóné Tamás Julianna közgazdasági csoportvezető: A projektmenedzsment és az audit 
költségéből is engedtek.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Kérdés? Az első határozati javaslat a projektmenedzsment 
feladatellátására vonatkozik, melyhez 500.000,- Ft + ÁFA összeget szükséges biztosítani. Aki 
egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 5 igen szavazattal meghozta 144/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: „Napelemes fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat 
intézményeiben” tárgyú projekthez kapcsolódó projektmenedzsment feladat ellátása 
 
144/2014.(VII. 30.) KNÖT. h 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Napelemes 
fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben” tárgyú 
projekthez kapcsolódó projektmenedzsment feladat ellátása tárgyú előterjesztést és az alábbi 
döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 120/2014.(VI. 18.) KNÖT 
határozatával döntött arról, hogy a KEOP-4.10.0/N pályázati felhívás alapján „Napelemes 
fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben” tárgyú 
pályázatot nyújt be. 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a projekthez kapcsolódó 
projektmenedzsment feladat ellátásra 500.000,- Ft + ÁFA összeget biztosít az Önkormányzat 
2014. évi költségvetésében a tartalékkeret terhére. 
 
A határozatról értesül: 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A következő határozati javaslat az energetikai audit, 
energetikai tanulmány és záró audit költségire vonatkozik. Aki egyetért a határozati 
javaslatban foglaltakkal, kérem, kézfeltartással jelezze. 
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A képviselő-testület egyetértett, és 5 igen szavazattal meghozta 145/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: „Napelemes fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat 
intézményeiben” tárgyú projekthez kapcsolódó előzetes energetikai audit, energetikai 
tanulmány és záró audit tárgyú 140/2014. (VII.10.) KNÖT határozat módosítása a költségek 
tekintetében  
 

145/2014.(VII. 30.) KNÖT h. 
HATÁROZAT 

 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a „Napelemes 
fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben” tárgyú 
projekthez kapcsolódó előzetes energetikai audit, energetikai tanulmány és záró audit tárgyú 
140/2014. (VII.10.) KNÖT határozat módosítása a költségek tekintetében tárgyú előterjesztést 
és az alábbi döntést hozta: 
 

1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 120/2014.(VI. 18.) KNÖT 
határozatával döntött arról, hogy a KEOP-4.10.0/N pályázati felhívás alapján „Napelemes 
fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben” tárgyú 
pályázatot nyújt be. 
 

2. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 140/2014.(VII. 10.) 
KNÖT határozatának 2., 3., valamint 4. pontját – az energetikai audit, az energetikai 
tanulmány és a zárú audit elkészítésének összegére tekintettel - az alábbiak szerint módosítja: 
 

„2. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a projekthez kapcsolódóan 
az Electro Sun Szolgáltató és Kereskedelmi Kft-től (6724 Szeged, Ipoly sor 11/b. képviseli: 
György-Gombos Lóránd ügyvezető) megrendeli az előzetes energetikai audit elkészítését 
400.000,- Ft + ÁFA összegű, az energetikai tanulmány összeállítását 350.000,- Ft + ÁFA 
összegű, valamint a záró audit elvégzését 100.000,- Ft + ÁFA összegű megbízási díjért. 
 

3. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az előzetes energetikai 
audit elkészítésének összegéből 400.000,- Ft + ÁFA összeget, valamint az energetikai 
tanulmány összeállításának összegéből 350.000,- Ft + ÁFA összeget az Önkormányzat 2014. 
évi költségvetésében a tartalékkeret terhére biztosítja. 
 

4. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nyertes pályázat esetén a 
záró audit elkészítésének 100.000,- Ft + ÁFA összegét pályázati forrásból biztosítja.” 
 

3. A „Napelemes fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat 
intézményeiben” tárgyú projekthez kapcsolódó előzetes energetikai audit, energetikai 
tanulmány és záró audit tárgyú 140/2014. (VII.10.) KNÖT határozat jelen módosítással nem 
érintett rendelkezései a továbbiakban is változatlanul érvényesek. 
 

A határozatról értesül: 
- Electro Sun Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 

Szegvári Ernőné polgármester: A harmadik határozati javaslat a benyújtandó pályázat 
költségeit tartalmazza. Aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem, 
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kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 5 igen szavazattal meghozta 146/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: KEOP-4.10.0/N pályázati felhívás alapján pályázat benyújtása – Napelemes 
fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben tárgyú 
120/2014.(VI. 18.) KNÖT határozat módosítása a beruházási költség tekintetében 
 
146/2014.(VII. 30.) KNÖT h. 

HATÁROZAT  
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a KEOP-
4.10.0/N pályázati felhívás alapján pályázat benyújtása – Napelemes fejlesztések 
megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben tárgyú 120/2014.(VI. 
18.) KNÖT határozat módosítása a beruházási költség tekintetében tárgyú előterjesztést és az 
alábbi döntést hozta: 
 

1. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 120/2014.(VI. 18.) KNÖT 
határozatával döntött arról, hogy a KEOP-4.10.0/N pályázati felhívás alapján „Napelemes 
fejlesztések megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben” tárgyú 
pályázatot nyújt be. 
 

2. Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 120/2014.(VI. 18.) 
KNÖT határozatának 4., 5., valamint 6. pontját – a tervezett beruházás teljes beruházási 
költsége összegére tekintettel - az alábbiak szerint módosítja: 
 

„4. A tervezett beruházás teljes beruházási költsége: 24.564.080,- Ft + ÁFA, azaz bruttó 
31.196.382,- Ft. 
 

5. A tervezett beruházásnak a támogatás szempontjából elismerhető bekerülési költsége 
(elszámolható költsége): 24.564.080,- Ft + ÁFA, azaz bruttó 31.196.382,- Ft. 
 

6. A KEOP forrásból származó támogatás igényelt összege: 31.196.382,- Ft.” 
 
3. A KEOP-4.10.0/N pályázati felhívás alapján pályázat benyújtása – Napelemes fejlesztések 
megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben tárgyú 120/2014.(VI. 
18.) KNÖT határozat jelen módosítással nem érintett rendelkezései a továbbiakban is 
változatlanul érvényesek. 
 
4. A KEOP-4.10.0/N pályázati felhívás alapján pályázat benyújtása – Napelemes fejlesztések 
megvalósítása Kiszombor Nagyközség Önkormányzat intézményeiben tárgyú 120/2014.(VI. 
18.) KNÖT határozat módosítása a beruházási költség tekintetében tárgyú 141/2014.(VII. 10.) 
KNÖT határozat jelen módosítással hatályát veszti. 
 
A határozatról értesül: 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
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Szegvári Ernőné polgármester: Jelezni szeretném, hogy 14-én ismét rendkívüli testületi ülést 
kellene tartani a felújítási pályázattal kapcsolatban. A könyvtárhoz kell építési engedély, a 
vásárhelyi építésügyi hatósághoz került át a kérelem. Ma helyszíni bejárást tartanak, amelyen 
ellenőrzik, hogy még nem kezdtük el a beruházást. Az építési engedély iránti kérelemhez a 
tervezőnek hiánypótlást kell beadnia. Ha van jogerős építési engedélyünk, a költségek, úgy 
néz ki, hogy összeálltak. Nem volt kis munka a 112 millió Ft-os pályázat építészeti részének 
összeállítása. Szükséges volt gáztervet készíttetni, mert a legtöbb helyen máshová kerülnek a 
gázórák. A fűtés miatt energetikai- és gépésztervet kellett csináltatni. A házasságkötő terem 
tervezését bonyolította, hogy a szellőzést és belső építészetet is kellett tervezni, összhangba 
kellett hozni. Építészeti terveket kellett rajzoltatni. Kicsi változtatás lesz a művelődési háznál, 
a rámpát meg kell csinálni. A könyvtárnál teljes terveket kellett létrehozni, lejjebb kerülnek az 
ablakok is, mert hozzányúltak az épület összhatásához. Az ablakokat abba a szintbe fogják 
berakni, ahogy az épület igényli. Akadálymentes WC-t is ki kellene alakítani. A fűtést 
megcsinálják, lent lesz a melegvíztároló a pincében, és olyan fűtésrendszert alakítanak ki, 
hogy ha hőszivattyúra lehet pályázni, akkor itt csak át kelljen állni. Felbontásra kerül az aljzat, 
könnyen megoldható az átállás. Folyamatosan egyeztettek a szakági tervezők. Kialakult most 
már olyan terv ezekről az épületekről, hogyha bárkinek erre szüksége lesz, rendelkezésre 
álljon az intézményvezetőknél is elektronikusan. Úgy néz ki, hogy összeáll a költségvetése is, 
az árazatlan már készen van. Nem látjuk az árazott költségvetést, nem tudjuk, hol tartanak a 
költségek az árakhoz és a pályázathoz képest. Jövő héten fogunk leülni ez ügyben és 14-én 
szeretnénk rendkívüli testületi ülést tartani, hogy a közbeszerzési eljárás elinduljon. 
Kerékpárút: májusban adtunk be kérelmet a Vagyonkezelőnek, ami olyan területekre 
vonatkozik, ami nem mezőgazdasági, hanem kivett. Ígérik, hogy küldeni fogják. Ferencszállás 
felé menő szakasznak megvan az engedély hosszabbítása, kérte a Közút, hogy bontsuk le a 
két járdaszigetet a tervről, be van adva, abban is döntenek és a Közút nevére fog kerülni. Kint 
volt a Földhivatal a művelési ág alól való kivonás miatt, jövő hétre határozatot is ígértek ez 
ügyben. Ha most minden engedély megvan, még ha nem is jogerős, de olyan szakaszban van, 
hogy jogerősé válik, akkor el lehetne indítani a közbeszerzést a kerékpárútra, de olyan 
feltételes módon, hogyha minden egyes hatósági engedély jogerős, akkor ilyen feltételek 
mellett írjuk ki. Ezt is el tudja indítani valószínű 14-én a képviselő-testület. A kerékpárút 
megvalósulása jövőre várható. El tudom képzelni, hogy elindulhatnak a folyamatok a másik 
beruházással kapcsolatban. A polgármesteri hivatal épületéhez nem lehet hozzákezdeni, mivel 
választások lesznek, a művelődési háznál a tetőt lehetne csinálni. Könyvtárépület felújítását el 
lehet kezdeni. A könyvtár átköltözik a volt rendőrőrs épületébe. Az idősek otthonában sem 
tudunk azonnal hozzáfogni, mert ablakokat kell cserélni, és az ablakokat a nyertesnek le kell 
gyártatni. Megpróbáltuk összehangolni, beleraktuk mindazt, ami kötelezettség lehet, például 
akadálymentesítés. Ha tudják hozni az anyagot, 14-én testületi ülést kellene tartani. Nagyon 
elhúzódott ez a szakasz, mert amikor beadtuk a pályázatot, talán két hét volt a beadásra. 
Előzetes költségvetést adtak, akkor ilyen mélységig nem volt megnézve, hogy melyik aljzatot 
kell szigetelni, utána nézték meg a falakat, mert úgy nem szabad becsomagolni a művelődési 
házat, hogy a főfalakat nem szigeteljük alá. Az ÖNO-ban találtak falsüllyedést, amit meg kell 
injektálni, be kell töltögetni, ez még egy korábbi építkezés problémája. Ezeket ki kellett 
dolgozni, rengeteg energia van benne. A választások előtt el fog kezdődni, de a hivatalnál nem 
lehet, bár itt is van egy tetőrész, amit beletettünk. A melléképület tetőszerkezete nagyon rossz 
állapotban van, az elkezdhető. A művelődési ház tetőszerkezetét kellene nagyon gyorsan 
megcsinálni.  
 

 
- József Attila utcai járdaszakasz felújítása 
Előadók: Szegvári Ernőné     Tenczerné Bajusz Ilona 
      polgármester     igazgatási csoportvezető 
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/A költségbecslés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nagyon rossz állapotban van a József Attila utcai járda az 
óvodától a Makói utcáig. Közmunkások meg tudnák csinálni, csak az anyagot kellene 
megvásárolni. Elkészült egy költségbecslés, mennyibe kerülne, nem kevés pénz, de úgy 
gondolom, a járda szélessége, hossza ennyit megérne, hogy csináljuk meg a betonjárdát. 
Vélemény, észrevétel? 
 
Gazsi Gábor képviselő: Sok rossz járdánk van, ezzel kellene kezdeni. Térkő költségét 
megnézték? Nem lehetne külsőst alkalmazni addig, amíg lerakja? Térkő burkolatot javaslok. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nem néztük meg a költségét. Mindig az aljzat a nagyon 
drága. Kb. bruttó 2.000,- Ft-ért már kapható szürke térkő. 6 cm-es térkövet kellene lerakni, 
mert vannak autóbejárók is.  
 
Gazsi Gábor képviselő: A javíthatósága miatt javasoltam. Ha betonból készülne, lehet egyik 
része jól sikerülne, a mellette lévő nem úgy.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egy közmunkásunk van, aki egy kicsit ért hozzá. Nagyon sok 
a munkanélküli, jelenleg 100 főt alkalmazunk, de nincs szakmunkás köztük igazán. Nem 
hiszem, hogy ilyen munkára fel tudunk valakit venni, vagy egyáltalán fel tudunk-e venni 
valakit alkalmazásba, aki ennek a felelősségét és a szakmai tudását viszi. Sokan hiszik azt, 
hogy tudnak ilyet csinálni és mégsem tudnak. Valószínű változni fog az ára is az aljzat miatt, 
biztos, hogy ettől többe fog kerülni, de ha a képviselő-testület azt mondja, hogy menjünk ebbe 
az irányba, akkor megnézzük és a következő testületi ülésen újratárgyaljuk. 
 
Gazsi Gábor képviselő: Meg kellene nézni, hogy mennyibe kerül. Geofóliát alá kellene tenni. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Nem oldja meg a problémát. Ha rosszul alapozták, akkor 
süllyedni fog a bejárókon is. 
 
Gazsi Gábor képviselő: A gaz ellen gondoltam. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Kérdés? Aki egyetért azzal, hogy a járdaszakasz viacoloros 
felújítására vonatkozóan készüljön árkalkuláció és a következő testületi ülésre kerüljön 
előterjesztésre, kérem, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 5 igen szavazattal meghozta 147/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy: József Attila utcai járdaszakasz felújítása 
 
147/2014.(VII. 30.) KNÖT h. 

HATÁROZAT 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a József Attila 
utcai járdaszakasz felújítása tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 

Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete szükségesnek tartja a József 
Attila utcai járdaszakasz felújítását, egyúttal felkéri Szegvári Ernőné polgármestert, hogy a 
járdaszakasz viacoloros felújítására vonatkozóan készíttessen árkalkulációt, melyet terjesszen 
a Képviselő-testület elé következő ülésén. 
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A határozatról értesül: 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Polgármesteri Hivatal Közgazdasági Csoport 
- Irattár 
 
 
- Kiszombori Közösségi Napok 
Előadók: Szegvári Ernőné     Tenczerné Bajusz Ilona 
      polgármester     igazgatási csoportvezető 
 
/A közösségi napokra vonatkozó programtervek és mellékletei a jegyzőkönyv 5. számú melléklete./ 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Tájékoztatást szeretnék adni a Közösségi Napokról. Szél 
Istvántól kaptam üzentet, hogy miniszter úr jönni fog 13-án 10 órára. Felkértük az ünnepi 
beszéd megtartására. 10 órakor van a kezdés, szokott módon a hivataltól kivonulunk, 
zászlófelvonás. A kitüntetettekről is beszélnünk kell még, de zárt ülés keretén belül. Dönteni 
kellene abban is, hogy fogadást tartsunk, évek óta nem tartottunk, ehhez pénzügyi forrást 
kellene biztosítani. Átadom a szót Hegedűs Sándornak. 
 
Hegedűs Sándor művelődésszervező: A két napról külön-külön készítettem tájékoztatót. Az 
elején van egy összesítő, ami nagyjából a költségeknek az elosztását mutatja. A Közösségi 
Napok mind a két napja két külön pályázatból valósulna meg. Az első nap szeptember 13. 
Látható, ahol pályázat van feltüntetve a költségekre, ott pályázat biztosítja a fedezetet. Ahol a 
költségeknél az önkormányzat van feltüntetve, az önkormányzatnak kellene döntenie arról, 
hogy mekkora összeget biztosít rá. Az első költség az állófogadás, erre kellene, gondolom, 
egy keretösszeget javasolni. Az aszfaltrajz-versenyre krétákat kellene biztosítani, illetve az 
eredményhirdetésre valamennyi összeget. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: 10.30 az ünnepélyes megnyitó? 
 
Hegedűs Sándor művelődésszervező: Ezt beszéltük utoljára. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: A felkérő levelünket 10 órai megnyitóra küldtük el. Azért 
maradtunk a 10 órában, mert ha miniszter úr késik, akkor csúszik a Buborék együttes 
fellépése.  
 
Hegedűs Sándor művelődésszervező: Az eredményhirdetésre ajándékcsomag kellene. 
Javasoltam, hogy valamilyen irodaszercsomagot kellene összeállítani, mert gyerekekről van 
szó, iskolakezdéshez nagyon jól jön. A beszerzése is egyszerű. A régi autók és motorok 
felvonulása, bemutatkozása: csak annyit kértek, hogy egy étkezést biztosítsunk. A helyi 
csoportok fellépése a következő, a Napraforgó Idősek Klubjának öntevékeny csoportjai. Mind 
a három csoport tart egy-egy műsort, összesen kb. 1 óra hosszú. A makói Magán Zeneiskola 
művészeti csoportjainak lesz egy hosszabb műsora, ide átkerülne az utolsó megbeszélés 
alapján a Dáridó paródia műsora is. 17 órától 19 óráig ez a kettő műsorszám fog 
együttműködni, ugyanis Balázs Fecó koncertjéhez kell egy beállás, és erre kellene hosszabb 
időt biztosítani. Ami 20 órára van írva program, 18 órára fog beékelődni. A Dupla Kávé és 
Balázs Fecó koncertje a pályázatból van fedezve. A Smokie Joe zenekarra esett a választás, 
tavaly is voltak, ők tartják az utcabált. Ez még 40.000,- Ft + ÁFA költséget jelentene. Három 
dolog van még feltüntetve: az egyik hirdetés három alkalommal, ez a pályázati költségből lesz 
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fedezve, 45.000,- Ft + ÁFA a Szuper Info újságban, illetve a 2.000 darab meghívó, ez is 
elfogadott árajánlat, a Makói Mozaik adta. A BM rendelet alapján 1.000 főtől 5.000 fő 
létszámig kötelező a mentőautónak a rendezvényen történő biztosítása. Tavaly kb. 900 fős 
napi létszámmal számoltak. Úgy gondolom, hogy mindenképpen biztosítsuk a mentőautót, 
mert az évek során, ha jól tudom, így is működött a településen. A második napra bele van 
írva alapból a pályázatba, de az csak egy napot fedez. Ez kb. 90.000,- Ft lenne. Tegnap 
felhívtam a Mentőszolgálatot és azt a tájékoztatást adták, hogy 6.500,- Ft/óra. Úgy gondolom, 
hogy 12 órára minimum kell ez a szolgáltatás, plusz a kilométerköltség. Az a szerencse, hogy 
Makóról küldik a járművet, ami kb. 10 km, 250,- Ft/km az ára, de a végelszámolástól, amit 
vezetnek útinaplót, az alapján lesz a kiszámlázás.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Hány órától jönnének a mentősök? 
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Déltől. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Déltől még nem kellene jönniük. A Nótafák fellépésénél nem 
biztos, hogy tömeg lesz.  
 
Gazsi Gábor képviselő: Az utcabál végétől kellene visszafele számolni.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Így van, az utcabál végétől kellene visszafele számolni. 
 
Hegedűs Sándor művelődésszervező: Az utcabál kb. hajnali 1-ig, 2-ig tart? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Szerintem felesleges, hogy 12 órát itt legyenek a mentősök, 
mert nincsenek annyian a téren. Azt mondta, hogy 1.000 főtől. 
 
Hegedűs Sándor művelődésszervező: Úgy szól a BM rendelet. 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Olyan időszakban, amikor nincs nagy tömeg, akkor nem kell. 
17 órától kellene. 
 
Hegedűs Sándor művelődésszervező: Éjfélig vagy 2 óráig? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Ha 2-ig tart az utcabál, akkor 2 óráig, de ha hamarabb van 
vége és kiürül a tér, akkor mondani kell, hogy 1 óráig vagy éjfélig kérjük. 
 
Hegedűs Sándor művelődésszervező: Igazából az első nap erről szólna, bár van még egy-két 
plusz információ, ami kötődik ide is, de ez mind a két napra vonatkozik. A 
háttérszolgáltatások: mindkét napra megfelelő hang-, fény- és színpadtechnika, ennek a 
költsége a második napi pályázatból van biztosítva. A mentőszolgálatot megbeszéltük. A helyi 
amatőr csoportok és fellépők étkeztetése 100 főre van beállítva. Az elektromos áram lekötés, 
ami mind a két napra elég fontos tényező, meg kell rendelni, ez az Önkormányzat 
költségvetését fogja terhelni. Ami a rendezvény után fog következni, az Artisjus számára fog 
jelenteni egy összeget, amit szintén az Önkormányzatnak kell biztosítania, a bejelentés 
alapján fog kiderülni, mekkora összeg. A létszámtól, az elhangzott zenei számoktól, 
fellépőktől függ. Ingyenes a rendezvény, ez pozitívan módosítja általában ezt az elszámolást. 
Ennyi lenne, ami mind a két naphoz kapcsolódik. Az első nappal kapcsolatban van-e kérdés?  
 
Börcsökné Balázs Márta képviselő: Ki az, aki összeköti a fellépőket, szpíker? 
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Hegedűs Sándor művelődésszervező: Erről még nem volt döntés. Tavaly Major Zsuzsa volt, 
úgy hallottam, jól átkötötte a rendezvényeket. Meg fogom kérdezni, ismét vállalná-e. Ha nem 
tudja vállalni, akkor keresek alternatívákat.  
 
Szegvári Ernőné polgármester: Szeptember 14. a következő. Megoldódott Bokor János 
fellépése Szirbik Imrének köszönhetően, mert biztosítja a zenekar költségét, mert nem volt 
zenekara. A falunap júliusban volt, most átraktuk szeptemberre és nem voltam figyelemmel 
arra, hogy Ferencszálláson is akkor van falunap, most nem tudjuk odaadni a sátrat. 
Megnéztük a megállapodást, de ehhez nem adtak pénzt, a kiszombori önkormányzat 
biztosította az önrészt a sátor beszerzésekor. Úgy gondolom, hogy maradjon most itt 
Kiszomboron a sátor, ne adjuk oda Ferencszállásnak, sajnálom, nem volt szándékos, 
kellemetlenné vált.  
 
Szirbik Imre  képviselő: Mikor döntöttük el ezt az időpontot? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Egy évvel ezelőtt, amikor az első pályázatot beadtuk, még 
Badicsné Szikszai Zsuzsanna állította össze. Utána jött a LEADER nagy pályázata. Azért nem 
értem, mert Kiszombor LEADER pályázatból és szerintem Ferencszállás is LEADER 
pályázatból rendezi meg. Kérdés? 
 
Gazsi Gábor képviselő: Állófogadás költségére mi a javaslat? 
 
Szegvári Ernőné polgármester: Majd a kitüntetettek számától is függ. Augusztus 14-én erről 
is dönteni kellene. Kérdés? Aki elfogadja a Közösségi Napokról szóló tájékoztatót, kérem, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület egyetértett, és 5 igen szavazattal meghozta 148/2014. számú határozatát. 
 
Tárgy:  Kiszombori Közösségi Napok 
 
148/2014.(VII. 30.) KNÖT h. 
 

HATÁROZAT 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Kiszombori 
Közösségi Napok tárgyú előterjesztést és az alábbi döntést hozta: 
 
Kiszombor Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért a 2014. szeptember 
13-14. napján megrendezésre kerülő Kiszombori Közösségi Napok 2014. szeptember 13. 
napjára összeállított programtervével. 
 
A határozatról értesül: 
- Szegvári Ernőné polgármester 
- Dr. Kárpáti Tibor jegyző 
- Hegedűs Sándor művelődésszervező 
- Irattár 
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Szegvári Ernőné polgármester: Tisztelt Képviselő-testület! Zárt ülésen folytassuk 
munkánkat. 
 

Kmf. 
 
 
 
Szegvári Ernőné         Dr. Kárpáti Tibor 
   polgármester       jegyző távollétében: 
 
 
         Tenczerné Bajusz Ilona 
         igazgatási csoportvezető 
 


